
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Rada Gminy Istebna 

Radni-Sesja 

Protokół VI/2024 

VI Sesja Rady Gminy w dniu 29 sierpnia 2024 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:20 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Magdalena Gazur 

2. Damian Izba 

3. Barbara Kubas 

4. Hubert Kukuczka 

5. Elżbieta Legierska-Niewiadomska 

6. Piotr Lipowski 

7. Kazimierz Łacek 

8. Ewa  Macoszek-Dragon 

9. Władysław Małyjurek 

10. Bartłomiej Mucha 

11. Magdalena Mucha 

12. Agnieszka Sikora 

13. Zbigniew Wałach 

14. Jadwiga Waszut 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Magdalena Mucha 

Dzień dobry. Przewodnicząca Rady Gminy Istebna informuje, że obrady Rady Gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zarejestrowane w czasie obrad informacje 

są publicznie dostępne, nie ma możliwości ich usuwania lub cenzurowania. Dlatego należy zwrócić 

szczególną uwagę na treść wypowiedzi, ponieważ istnieje możliwość naruszenia dóbr osobistych, na 

przykład poprzez ujawnienie danych osób fizycznych nie uczestniczących w obradach. Szczegółowe 

informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych dostępne są na sali obrad oraz na stronie 

internetowej www.istebna.eu w zakładce Ochrona Danych Osobowych. Otwieram VI sesję Rady Gminy 

Istebna. Na naszym posiedzeniu witam panią wójt Klaudię Pasterny, witam Panią Sekretarz Panią Grażynę 
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Szalbot, witam Panią Skarbnik Panią Bronisławę Fiedor, witam Kierowników naszego Urzędu Gminy, 

Kierowników poszczególnych referatów, witam Pana Sołtysa wsi Koniaków Pana Jana Gazura, Witam 

pracowników Biura Rady. Witam na naszym posiedzeniu Pana Mecenasa, który będzie czuwał nad 

prawidłowym przebiegiem dzisiejszej sesji. Witam Pana Radnego Powiatowego. Witam wszystkie Panie i 

Panów Radnych. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że jest obecnych 14 radnych, a więc wszystkie 

podejmowane przez nas dzisiaj uchwały mają moc prawną. Przechodzimy do punktu 2. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przedstawienie porządku obrad. Czy ktoś z Państwa wnosi uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Tak więc 

przystępujemy do realizacji porządku obrad, który mamy wyświetlony na naszych urządzeniach. 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze radnej. 

W  punkcie 3 mamy wręczenie zaświadczenia o wyborze radnej. Bardzo proszę Pana Zastępcę 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Pana Piotra Gazurka o zabranie głosu i wręczenie Radnej 

Ewie Macoszek-Dragon zaświadczenia o wyborze.  

 

Wiceprzewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Piotr Gazurek 

- Dzień dobry Państwu. W imieniu Gminnej Komisji Wyborczej w Istebnej mam zaszczyt wręczyć 

zaświadczenie o wyborze dla Pani Ewy Macoszek-Dragon, nowej radnej. Zapraszam.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. I teraz możemy przejść do punktu 4 

 

4. Złożenie ślubowania przez radną. 

 
Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna: 

złożenie ślubowania przez radną. Odczytam teraz rotę ślubowania, a następnie Radna 

Ewa Macoszek-Dragon powstanie i wypowie według swojego wyboru, ślubuję lub ślubuję 

tak mi dopomóż Bóg. Odczytuję rotę ślubowania określoną w art. 23A ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 

uroczyście obowiązki radnej sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców.  

 

Radna Ewa Macoszek-Dragon 

- Ślubuję. Daj mi dopomóż Bóg.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Możemy usiąść. Bardzo dziękuję. Stwierdzam, iż radna, która złożyła ślubowanie objęła mandat 

radnej gminy Istebna. Składam Pani serdeczne gratulacje i życzę owocnej współpracy, która będzie z 

korzyścią dla gminy Istebna i jej mieszkańców. [brawa] Przechodzimy do punktu 5. 

 

5. Przyjęcie protokołu z III, IV, V sesji Rady Gminy Istebna 

 
Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna: 
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Przyjęcie protokołu z III, IV i V sesji Rady Gminy Istebna. Informuję, że nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołów. Protokoły zostają przyjęte. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 
Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

 W punkcie 6. Sprawozdanie z działalności wójta w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności zostało zamieszczone na naszych tabletach. Czy są jakieś 

pytania do ewentualnego sprawozdania i działalności wójta w okresie międzysesyjnym? 

Nie widzę. Tak więc dziękujemy za przygotowanie i przedstawienie tego sprawozdania. 

Przechodzimy do punktu 7, w którym mamy podjęcie uchwał. 

7. Podjęcie uchwał: 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/2024 Rady Gminy Istebna z 

dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Istebna. 

W podpunkcie A jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer I/5/2024 Rady Gminy Istebna z 

dnia 7 maja 2024 roku w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Istebna. I tutaj w tej uchwale na 

podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst jednolity, 

dziennik ustaw z 2024 roku, pozycja 609 ze zmianami. Rada Gminy Istebna uchwala co następuje. §1. 

Uchwale numer I/5/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie powołania stałych 

komisji Rady Gminy Istebna wprowadza się następujące zmiany. 1: w §3 ust. 1 dodaje się punkt 14 w 

brzmieniu Ewa Macoszek-Dragon, członek komisji. 2: w §3 ust. 2 dodaje się punkt 14 w brzmieniu 'Ewa 

Macoszek-Dragon, członek komisji'. §2. Wykonanie uchwały powierza się przewodniczącemu Rady Gminy 

Istebna. §3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uchwała ta dotyczy tego, że nowa radna będzie 

członkiem wyraziła chęć na obradowanie w naszych stałych komisjach Rady Gminy Istebna Komisji 

Gospodarczej i Komisji Oświaty. Tak więc jest potrzebna na to stosowna uchwała, którą teraz odczytałam i 

przechodzimy do głosowania. Proszę Radnych o głosowanie. Dziękuję, informuję, że 14 radnych jest za. 

Przechodzimy do podpunktu B. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 7 

maja 2024 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Istebna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/23/2024 

 b) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Nagrody Rady Gminy Istebna za wyniki 

sportowe osiągnięte w 2023 roku. 

W podpunkcie B mamy podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody Rady Gminy Istebna za wyniki 

sportowe osiągnięte w 2023 roku. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dziękuję i witam wszystkich. W punkcie tym na podstawie nowego regulaminu Pani Przewodnicząca 

Komisji Edukacji przedstawiła w jaki sposób i w jakich kwotach zostały przyznane nagrody i wyróżnienia 

Rady Gminy Istebna za wyniki sportowe osiągnięte w 2023 roku. Obydwie komisje pozytywnie 

zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do tego podpunktu? Nie widzę. Przechodzimy do 

głosowania. Proszę Radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. 

Przechodzimy do podpunktu C. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Nagrody Rady Gminy Istebna za wyniki 

sportowe osiągnięte w 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Uchwała nr VI/24/2024 

 c) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Istebna 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość 

stanowiącą własność gminy Istebna. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dziękuję. W tym punkcie głos zabrał Pan Henryk Marekwica, pracownik referatu. Przedmiotem tej 

uchwały było wyrażenie zgody na ustanowienie na czas nieokreślony odpłatnej służebności gruntowej 

polegającej na prawie przejazdu i przechodu przez działkę położoną w obrębie Istebna Haratyki, a 

stanowiącą własność gminy Istebna. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tą uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Proszę Radnych 

o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. Przechodzimy do podpunktu 

D. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/25/2024 

 d) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Istebnej. 
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W podpunkcie D mamy podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Istebnej. Bardzo 

proszę Pani Przewodnicząca Agnieszka Sikora.  

 

Agnieszka Sikora - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dzień dobry. 12 sierpnia zebrała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie Agnieszka Sikora 

przewodniczący, Jadwiga Waszut członek komisji oraz Zbigniew Wałach członek komisji. Przedmiotem 

analizy na posiedzeniu komisji była skarga mieszkańca Istebnej, która wpłynęła do Rady Gminy. Skarga 

dotyczyła pracownika urzędu Teresy Ł sposobu wykonywania czynności przez pracowników GOPS-u w 

Istebnej oraz zawiera zastrzeżenia do zgodności z prawem działań podjętych przez urzędników 

państwowych. W części dotyczącej pracy GOPS-u w Istebnej, po zapoznaniu się ze stanem faktycznym 

oraz dokumentami, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odrzuca skargę jako bezpodstawną.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę Panie Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- W tym punkcie obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tą uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. Proszę Radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 

radnych jest za podjęciem uchwały. Przechodzimy do podpunktu E. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Istebnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/26/2024 

 e) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca.  

 

Agnieszka Sikora - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. W część dotyczącej pracy pedagogów oraz psychologów szkolnych należy odesłać do kuratora 

okręgowego w Bielsku.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Tutkaj również obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tą uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Proszę 

Radnych o głosowanie. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. Przechodzimy do podpunktu 

F. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/27/2024 

 f) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca.  

 

Agnieszka Sikora - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. W części dotyczącej pracy prokuratora, sędziego oraz szeroko pojętych służb administracji 

państwowej należy odesłać zgodnie z właściwością do prezesa sądu rejonowego w Cieszynie.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Tutaj również obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Przechodzimy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według 

właściwości. Proszę o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. 

Przechodzimy do podpunktu G. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/28/2024 

 g) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki Jaworzynki. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki Jaworzynki. Bardzo proszę Pani 

Przewodnicząca.  

 

Agnieszka Sikora - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 12 sierpnia była 

skarga mieszkanki Jaworzynki, która wpłynęła do Rady Gminy. Skarga dotyczy uwag do pracy Urzędu 

Gminy oraz z Wójta Gminy Istebna w sprawie przedłużeniu umowy najmu mieszkania socjalnego w 

Jaworzynce Zapasieki. Po wnikliwej analizie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje skargę za 

bezpodstawną.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Informuję, że obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę, przystępujemy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkanki Jaworzynki. Proszę o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 13 radnych jest za, przy jednym 

głosie wstrzymującym się. Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego podpunktu H. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki Jaworzynki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, 
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Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga 

Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kazimierz Łacek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/29/2024 

 h) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. Bardzo proszę Pani 

Przewodnicząca.  

 

Agnieszka Sikora - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji również 12 sierpnia był 

wniosek mieszkańców Koniakowa, który wpłynął do Rady Gminy w Istebnej. Wniosek dotyczy remont 

drogi w przysiołku Usnobocz. Po wnikliwej analizie komisja uznaje, że Rada Gminy nie jest właściwa do 

rozpatrzenia wniosku. Wniosek kieruje się według właściwości do wójta gminy Istebnej.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- I tutaj również obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. Proszę Radnych o głosowanie. Informuję, że 14 radnych jest za. Dziękuję. Przechodzimy do 

podpunktu I. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/30/2024 

 i) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024 - 2030. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Istebna na lata 2024-2030. Tutaj najpierw oddam głos Panu Przewodniczącemu, a później 

poproszę, bo jeszcze mamy autopoprawkę i poproszę Panią Skarbnik o przedstawienie tej autopoprawki.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dziękuję. W punkcie tym Pani Skarbnik Bronisława Fiedor zreferowała przedstawioną uchwałę i 

odpowiedziała na wszystkie pytania radnych. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę Pani Skarbnik.  

 

Skarbnik Gminy Bronisława Fiedor 

- Dziękuję. Więc sytuacja się taka wydarzyła, że dzisiaj rano było otwarcie przetargu na remonty 

cząstkowe na drogach gminnych i bo to było ponownie, myśmy to mówili na komisjach, że było ponownie 

ogłoszone w związku z brakiem środków. Okazało się, że najtańsza oferta z tego otwarcia jest i tak wyższa 

od środków przez nas posiadanych w budżecie. No i tak docelowo skalkulowaliśmy, że brakuje około 55 

tysięcy. To są wydatki remontowe. No i najprościej było zrobić, akurat tak się składało, że na tych drogach 

dwóch, które też mamy w wieloletniej prognozie remont drogi gminnej numer 617011S Legiery-Pańska 

Łąka we wsi Koniaków i ta druga droga 617025S Rastoka we wsi Koniaków i obydwa te zadania myśmy już 

na komisji omawiałam, żeśmy tam ściągali wolne środki na drodze Legiery-Pańska Łąka 150 tysięcy, na 

drodze Rastoka było 100 tysięcy. Pozostały tam jeszcze wolne środki, więc teraz pozwoliliśmy sobie 

jeszcze z tego skorzystać i jeszcze dodatkowo zdjęliśmy te 55 tysięcy, w tym 35 tysięcy z drogi Pańska Łąka, 

czyli łącznie zostały tam zdjęte 185 tysięcy i 20 tysięcy z drogi Rastocka we wsi Koniaków to łącznie 120 
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tysięcy. To jest tylko tutaj w wieloletnim prognozie na przedsięwzięcia. No i zmiana jeszcze w załączniku 1 

też jest w tym w sumie, gdzie tam jest suma przedsięwzięć na zadania bieżące. I tylko jest zmiana w 

wieloletnim prognozie dlatego, że te środki pozostają nadal w tym samym dziale, rozdziale i nawet w 

paragrafie w tych wydatkach na remonty dróg. Także dziękuję bardzo to wszystko. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do tego podpunktu? Nie widzę. Przechodzimy do 

głosowania. Podjęcie uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Istebna na lata 2024-2030. Bardzo proszę Radnych o głosowanie. 

Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. Przechodzimy do podpunktu J. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024 - 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/31/2024 

 j) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Istebna na rok 2024. Bardzo proszę Pan 

Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dziękuję bardzo. Tutaj również Pani Bronisława Fiedor umówiła wszystkie zmiany budżetu gminy Istebna 

na rok 2024. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 
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- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do tego punktu? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Istebna na rok 2024. Proszę radnych o głosowanie. 

Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. Wyczerpaliśmy punkt, w którym mieliśmy 

podejmowanie uchwał. Przechodzimy do kolejnego punktu 8. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VI/32/2024 

8. Informacja Przewodniczącego Komisji ze wspólnego posiedzenia 

Stałych Komisji Rady Gminy Istebna. 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna: 

Informacja przewodniczącego komisji ze wspólnego posiedzenia stałych, ze wspólnego posiedzenia 

stałych komisji Rady Gminy Istebna. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dziękuję bardzo. W dniu 2 lipca w sołectwie Istebna, w dniu 3 lipca w sołectwie Jaworzynka i w dniu 

9 lipca w sołectwie Koniaków. Radni wraz z pracownikami  gminy Istebna objechali wszystkie drogi, 

które wymagają remontu. Celem tych objazdów było zapoznanie się z problemami drogowymi w 

danych [niezrozumiałe] i stworzenie listy dróg, które wymagają pilnego lub niepilnego remontu. W 

dniu 27 sierpnia odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na początku komisji odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami Klubu Sportowego Akademii Piłki Nożnej Góral Istebna i dyrektorem 

zespołu szkolno-przedszkolnego w Istebnej. Celem którego było omówienie godzin wynajmu hali dla 

APN Góral. W punkcie sprawie bieżące wolne wnioski głos zabrała mieszkanka gminy Istebna, która 

przybyła na komisję i w kilku punktach przedstawiła problem bezpieczeństwa w gminie. Zadano 

wiele pytań, na które zostały udzielone odpowiedzi. Później radni również przedstawili swoje 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

sugestie i problemy, między innymi dotyczące problemu braku wody na terenie naszej gminy. 

Radnym również zostały przedstawione trzy pisma dotyczące zamiany i nabycia własności. Na 

wszystkie te pisma radni pozytywnie wyrazili swoją opinię. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. I bardzo proszę Pani Przewodnicząca Jadwiga Waszut.  

 

Jadwiga Waszut - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca, witam wszystkich. Chciałam tu uzupełnić sprawozdanie też z komisji, z 

posiedzenia obydwu stałych komisji w dniu 16 lipca 2024 roku, a dotyczyła ona w całości miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jaworzynka. W komisji wzięli udział Pan Wójt Gminy, 

pracownicy merytoryczni Urzędu Gminy, radni oraz przedstawiciel firmy planistycznej, która przygotowała 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jaworzynka. Przybyli również mieszkańcy wsi 

Jaworzynka. Po przedstawieniu ogólnego planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego dla wsi 

Jaworzynka przybyli mieszkańcy, mieli wiele pytań, które zadawali zarówno do Pana Projektanta, jak i do 

Pana Wójta oraz do innych merytorycznych pracowników Urzędu Gminy. Na większość pytań padła 

odpowiedź od razu. Te, które nie były możliwe, żeby odpowiedzieć od razu, złożona została deklaracja, że 

zostaną przekazane odpowiedzi w terminie późniejszym. Zarówno Pan Wójt jak i pracownicy gminy 

zdeklarowali się, że zrobią wszystko co będzie możliwe, aby ten plan był jak najbardziej korzystny dla 

mieszkańców. Z kolei Pan Projektant uczulał na termin składania takiego planu, gdyż końcem 2025 roku 

może zostać nałożony odgórnie taki plan. Radni też się zdeklarowali, że jeżeli będzie kolejna propozycja 

takiego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zostanie on przyjęty przez Radę Gminy, 

żeby po prostu był on taki jak Rada uzgodni, a nie tak jak zostanie narzucony z góry. W punkcie zapytania, 

wolne wnioski zostało poruszone też wiele problemów między innymi degradacji środowiska, 

zniszczonych dróg, zniszczonych przystanków, zagrażające gałęzie zwisające na drogi, zniszczone 

przystanki. No i to by było na tyle. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Czy ktoś chciałby się jeszcze odnieść tutaj do tego punktu informacji przewodniczących? 

Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy do punktu 9. 

W dyskusji wzięli udział: 

Hubert Kukuczka 

Jadwiga Waszut 

9.Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 Interpelacje wnioski i zapytania radnych. Informuję, że nie wpłynęły żadne interpelacje, 

wnioski czy zapytania ze strony radnych. Przechodzimy do punktu kolejnego 10. 

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 
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Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. Tutaj chciałam powiedzieć, na samym początku radni mają 

na swoich informatorach wszystkie pisma, które na bieżąco wpływają do rady. Część z tych pism już 

została, już zostało rozpatrzona i dzisiaj omówiona tutaj przez Panią Przewodniczącą Agnieszkę, czy też 

Pana Przewodniczącego Huberta. Opinie, które wpłynęły, prośby o wyrażenie opinii, które wpłynęły 

również do Rady, trzy takie prośby w sprawie zakupienia działki przez gminę Istebna, czy też zamiany 

działek we wsiach naszych. Tutaj te opinie zostały wyrażone ze strony radnych pozytywnie, także i 

wszyscy jednogłośnie uważają za zasadność zamiany, czy też kupna działki przez gminę Istebna. Też tutaj 

są na bieżąco wysyłane zaproszenia dla radnych. Proszę Radni żebyście się z nimi zaznajomili i też 

odpowiadali na zasadzie jak tam są terminy. To też właśnie odpowiadać w terminie czy będziecie obecni 

na wydarzeniach czy też nie. Jesteśmy w punkcie sprawy bieżące, wolne wnioski. Tutaj chciałam jeszcze 

powiedzieć, tu już Pan Przewodniczący też o tym i Pani Przewodnicząca wspominali, ale ja też chciałam 

powiedzieć właśnie, że na wspólnym posiedzeniu komisji była mieszkanka naszej gminy, która bardzo 

dużo powiedziała o bezpieczeństwie w naszej gminie, bardzo dużo też ma takich uwag, które, nad 

którymi byśmy się mogli pochylić. Także tutaj też wysłuchaliśmy ją i chcemy się przede wszystkim do 

kwestii takiej teraz pochylić nad taką kwestią, która leży u każdego z nas. Każdy jeden mieszkaniec naszej 

gminy może właśnie tutaj poprawić bezpieczeństwo, przede wszystkim dbać o swoje działki, kosić 

pobocza przy swoich działkach. Jak są jakieś newralgiczne punkty na drogach, należy to, jest to własność 

kogoś z mieszkańców, czy też osób, które tutaj u nas mają działki. Bardzo prosimy, apelujemy o koszenie, 

o obcinanie gałęzi, o poprawę widoczności. żeby naprawdę tutaj podnieść bezpieczeństwo na naszych 

drogach. I zarazem dziękuję wszystkim, którzy dbają o takie miejsca. Już zawsze są wykoszone, są wycięte 

gałęzie i na bieżąco są osoby, które naprawdę biorą sprawy w swoje ręce i dbają o takie, o takie trudno 

dostępne miejsca. Jesteśmy dalej w tym 10 punkcie. Otwieram dyskusję. Jeżeli macie Państwo jakieś 

pytania, sprawy jeszcze, które wyszły gdzieś tam w międzyczasie między naszą komisją, bo tak jak 

jesteśmy na komisji zgłaszamy wszystkie problemy i sprawy, tak one są już od tego momentu, komisji już 

są, że tak powiem procedowane, rozpatrywane, już tutaj ze strony urzędu są podjęte działania, żeby w 

jakiś sposób przyjrzeć się tym naszym sprawom, które właśnie zgłaszamy. Bardzo proszę Pan Sołtys Jan 

Gazur prosi o głos.  

 

Sołtys wsi Koniaków Jan Gazur 

- Dziękuję bardzo. Witam wszystkich. Rzadko się zdarza, żeby sołtys rozpoczynał dyskusję, ale mam 

nadzieję, że będzie. To pierwszy mój głos, nie ostatni. Chciałem do mieszkańców tutaj zwrócić się. 

Szanowni mieszkańcy Koniakowa, 15 września zapraszam na zebranie wiejskie na godzinę 10.30 do sali 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Koniakowie. Bardzo serdecznie zapraszam, spotkanie z wójtem i krótkie 

sprawozdanie, a także podział środków funduszu sołeckiego na 2025. Także to jest pierwsze w tym roku 

spotkanie zebrania wiejskiego. Także bardzo chętnie, bardzo serdecznie mieszkańców zapraszam. 

Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś kwestie, które radni by chcieli podjąć? Tutaj Radny Powiatowy Pan 

Leszek Bujok chciał zabrać głos. Bardzo proszę Panie Radny.  

 

Radny Powiatowy Leszek Bujok 

- Pani Przewodnicząca. Pani Wójt, Pani Sekretarz, Panie i Panowie Radni, Kierownicy jednostek 
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organizacyjnych Urzędu Gminy Istebna jest mi niezmiernie, Panie Mecenasie, jest mi niezmiernie miło, że 

mogę po raz pierwszy uczestniczyć w posiedzeniu Rady Gminy Istebna jako radny powiatowy. Moja, 

razem z Panem Januszem Juroszkiem, ma do nas jeszcze dojechać Pani Aneta Legierska, Natomiast nie 

przypuszczaliśmy, że obrady tak szybko się skończą, bo jej planowany przyjazd ma nastąpić około godziny 

15, ale może do tego czasu już będzie po sesji. Ale nie w tym rzecz. Bardzo dziękuję, że mogę tutaj być z 

Wami. Myślałem, że będę wcześniej, natomiast wcześniejsze posiedzenia Rady akurat tak się złożyło, że 

albo byłem na wyjazdach, albo stan zdrowia mi to uniemożliwiał. Natomiast co mogę powiedzieć? 

Dziękuję. Chciałem z tego miejsca też podziękować wszystkim mieszkańcom gminy Istebna, którzy nas 

teraz słuchają czy oglądają w internecie za głosy oddane na moją osobę czy na komitet wyborczy 

wyborców, który miałem zaszczyt reprezentować, dzięki którym udało się, że zostałem wybrany radnym 

Rady Powiatu. Opowiem może krótko w Radzie Powiatu uczestniczę w pracach trzech komisji. Jestem 

wiceprzewodniczącym Komisji Dróg Publicznych, Transportu oraz Bezpieczeństwa oraz członkiem Komisji 

Budżetu i Finansów oraz Skarg, Wniosków i Petycji. Tak się złożyło, że w miniony wtorek odbyła się IV 

sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego, a dzień wcześniej miała miejsce Komisja Dróg Publicznych. Cóż mogę 

powiedzieć na tej komisji omawialiśmy czy przyjęliśmy do wiadomości schemat działania czy 

przygotowania operatorów publicznych, komunikacji publicznej przy związku z rozpoczęciem roku 

szkolnego 2024/25. Przedstawiono jak, Pan odpowiedzialny w Starostwie Powiatowym przedstawił jak 

wygląda siatka połączeń. Wywiązała się taka dość mocna i dość długotrwająca dyskusja. Tutaj na ten 

temat Pan Janusz trochę więcej powie. Tam chodziło też o kwestię biletów, możliwości wprowadzenia 

nowych wzorów biletów czy nowych typów biletów. Z ważnych informacji, które tutaj mamy też do 

zakomunikowania, podczas sesji przyjęto nowe zmiany do statutu Zakładu Opieki Zdrowotnej w Cieszynie, 

polegające między innymi na tym, że w Wiśle w Przychodni Rejonowej będzie otworzona poradnia 

okulistyczna oraz gabinet diagnostyczno-zabiegowy. Ponadto w poradni rejonowej w Ustroniu i w poradni 

rejonowej w Skoczowie zostanie otwarta poradnia ginekologiczno-położnicza. To są takie dwie 

najważniejsze informacje, które mam do przekazania z ostatniej sesji. No i myślę, że ta nasza współpraca 

na linii powiat Samorząd Powiatowy, Samorząd Gminny będzie się układała dobrze. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Przepraszam Radnego Powiatowego Janusza Juroszka, ale witam Pana bardzo 

serdecznie na naszym posiedzeniu. Czy również oddać Panu głos?  

 

Radny Powiatowy Janusz Juroszek 

- Bardzo proszę.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Proszę bardzo Panie Radny.  

 

Radny Powiatowy Janusz Juroszek 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Szanowni Państwo tak jak już kolega Leszek radny powiedział na ostatniej 

sesji między innymi dyskutowaliśmy na temat transportu zbiorowego. Ta dyskusja dość tak mocno się tam 

rozwinęła i obecnie zastanawiamy się nad tym, żeby wprowadzić taki wspólny bilet dla wszystkich 

przewoźników, miał być to bilet elektroniczny. No marzeniem byłoby, gdyby taki bilet obowiązywał całą 
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dobę albo cały tydzień, albo nawet i cały miesiąc, więc to są takie różne, na razie takie luźne propozycje. 

Dotychczas tej możliwości jak gdyby nie ma. Dyskutowaliśmy również na temat tego, żeby… Coś mi 

uciekło z tym biletem. Aha, żeby była możliwość zakupu też biletów przez aplikacje internetowe. Takie są 

czasy już, że jednak powinno się bez problemu przez internet, czy przez tak zwaną aplikację internetową 

bilet zakupić, więc na ten temat dyskutowaliśmy. No jesteśmy na początku w ogóle dopiero dyskusji, ale 

jest taka propozycja, więc na razie to temat, temat jest taki, który prawdopodobnie przez najbliższe 

miesiące będzie takim tematem no gorącym. Zobaczymy jak to się rozwiąże, więc tak to wyglądało, jeżeli 

chodzi o transport. Jeżeli chodzi o to, co powiedział tutaj kolega Leszek Bujok, o rozszerzenie działalności 

poradni, no to można powiedzieć, że w Wiśle będzie gabinet okulistyczny. To będzie poradnia okulistyczna 

w Wiśle na Dziechcince, więc to jest taka pozytywna myślę informacja dla mieszkańców tutaj naszego 

powiatu. Jeżeli chodzi o ten gabinet diagnostyczno-zabiegowy myśmy tam się chcieli dokładnie 

poinformować jak to będzie wyglądało. To nie będą robione powiedzmy tak zwane zabiegi lekkie typu z 

szycia niestety. To jest tylko taki gabinet, który jest no wymagany przepisami, więc tak to wygląda. Była 

dyskusja również na temat szpitala, zresztą ten temat cały czas się jak gdyby przewija z sesji na sesję. No 

wszyscy przyznaliśmy rację, tak samo i starosta, że szpital jest zadłużony. Szpital się po prostu nam 

zadłuża. Nie wiem, czy jest około już 120 milionów, tak ogólnie, jeżeli chodzi z obowiązaniami. Dyrektor 

obecny przeszedł na emeryturę, będzie komisja konkursowa, na następnej być może sesji wybrana i 

później będzie wybór nowego dyrektora. Miejmy nadzieję, że nowy dyrektor, jakiś program naprawczy, 

jeżeli chodzi o finanse, przedstawi i pójdzie to w dobrym kierunku. Również wszyscy też mamy na myśli 

tutaj też powołanie do życia oddziału pediatrycznego, o którym też cały czas się mówi. Na razie to jest 

temat dość trudny, ale to jest z Leszkiem i z Anetą cały czas jak gdyby te tematy pilotujemy i mamy to na 

uwadze. Myślę, że to jest wszystko. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Dziękujemy również tutaj, że Panowie Radni przychodzą na nasze posiedzenia i 

informują na bieżąco też naszych mieszkańców o tym, co się dzieje w powiecie, bo to są istotne, istotne 

sprawy, które tu już są, że tak powiem wyżej nad nami, że one nie dotyczą tylko gminy tutaj stricte 

Istebna tylko już całego powiatu. Dziękuję bardzo. Tutaj jeszcze chciałam poinformować, przy okazji jak 

Pan Sołtys wsi Koniakowa informował o zebraniach wiejskich. Tak, będzie zebranie wiejskie 16 września w 

OSP Istebna o godzinie 18.00 i 11 września w Jaworzynce o godzinie 17. Też w OSP. Jaworzynka centrum i 

Istebna centrum. Jeszcze raz powtórzę 16 września będzie w Istebnej o 18, 11 września w Jaworzynce o 

17.00. Serdecznie zachęcam do udziału w tych zebraniach, bo tam też się dyskutuje o sprawach 

poszczególnych wsi, też jest budżet, nad którym stricte mieszkańcy głosują za tymi pomysłami 

budżetowymi na nowy rok, to właśnie mieszkańcy bezpośrednio głosują, więc to są naprawdę istotne 

sprawy dotyczące nas bezpośrednio. Jesteśmy nadal w tym punkcie 10 sprawy bieżące wolne wnioski. 

Tutaj chciałam na prośbę Pani Dyrektor GOKU, która dzwoniła i usprawiedliwiała się, że niestety nie zdąży 

dotrzeć na nasze posiedzenie dzisiejsze. Pani Dyrektor GOKU serdecznie zaprasza, tutaj sobie pozwolę też 

w imieniu władz gminy zaprosić na dożynki gminne, które odbędą się 8 września. Szczegółowy program 

jest podany na stronie internetowej Urzędu Gminy, na portalu społecznościowym Urzędu Gminy i w 

gazetce Nasza Trójwieś. Także bardzo serdecznie zapraszamy do udziału, tak jak co roku bardzo duża ilość 

naszych mieszkańców występuje w strojach góralskich właśnie na tym wydarzeniu co jest, szczególnie 

ubarwione, piękne i ta tradycja jest podtrzymywana. Jednocześnie prosimy o wyrozumiałość i 

przepraszamy za utrudnienia, które będą związane z całym korowodem dożynkowym, bo jak wiemy, ten 

przejazd w tym roku będzie z Istebnej Centrum na Zagroń, na Zaolzie, więc te drogi będą zamknięte. Więc 
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bardzo prosimy o cierpliwość i przepraszamy za te utrudnienia. I również tak jak to już było powiedziane 

na takim zebraniu, który był, to zebranie było na prośbę mieszkańców w sprawie Natury 2000 tutaj na 

terenie wsi Istebna. I wtedy był, nie było jeszcze podanego terminu, ale już mogę Państwu powiedzieć, że 

na prośbę mieszkańców kontynuujemy te spotkania. I ono się odbędzie. Następne to spotkanie w sprawie 

Natura 2019 września 2024 roku, to jest czwartek w OSP i step na centrum o godzinie 18. Także można 

przekazywać informacje dalej. I mam nadzieję, że widzimy się na tym spotkaniu. Tutaj do dyskusji 

włączyły się jeszcze osoby. Bardzo proszę Radny Kazimierz Łacek.  

 

Radny Kazimierz Łacek 

- Dziękuję Panie Przewodnicząca. Ja chciałem na początek podziękować radnym powiatowym za te 

starania, działania. Szczególnie mi chodzi o ten oddział pediatryczny, bo jednak ciągle ci rodzice mają 

daleko i dopóki tego oddziału nie będzie ten oddział otwarty, to dopóty będzie ten problem. Zresztą 

wszyscy radni na pewno rozmawiają z mieszkańcami, szczególnie z młodymi, no to wiedzą jakie to jest dla 

nich, jakie to jest dla nich utrudnienie, jaki to jest ból. Drugą sprawą, jaką chciałem poruszyć to jest ze 

względu między innymi na nasze dożynki. Mamy te nasze takie, powiem, dziury bez dna, to są takie 

skarboneczki, kilka ich mamy zrobionych tu na naszym terenie. No i co? No i to co od razu na początku 

mówiłem, chodzi mi o przystanki te szklane. Chodzi mi o to, że od razu na początku mówiłem, że się to nie 

nadaje do nas, ale niestety już było po przetargach po wszystkim i byli radni pamiętają, z poprzedniej 

kadencji, że niestety, no musieliśmy to przyjąć, bo te przystanki do nas, bo one już były po przetargach. 

Więc skoro zostały zamontowane, widzimy jakie generuje to straszne koszty. W tej chwili w Jaworzynce 

Centrum w maju został rozbity przystanek, dlatego poruszam to na sesji, bo mieliśmy spotkania związane 

z dożynkami i mieszkańcy mają pretensje do mnie, mają słuszne pretensje, że nic się z tym od maja nie 

robi. Był czerwiec, było Boże Ciało, brzydko to wyglądało. No widzimy, trzy miesiące minęły, dalej jest to 

samo, co było, nic nie jest z tym zrobione. No żal serce ściska, bo widzimy, że to do naszego terenu w 

ogóle nie pasuje. Ja już tam starałem się, remontowałem i to co nie jest szklane, to, to po prostu jest 

dobre, jest okej. Przynajmniej też to i pasuje do naszego terenu, bo jest to trochę drewna w tym, ale no 

nie wiem już Szanowni Państwo, czy to musi być jeszcze, może Pan Kierownik nam coś powie, czy po 

prostu eliminować te przystanki i starać się o jakieś dofinansowanie i robić to tak, jak to powinno być, że 

chociażby na Krzyżowej czy tu w Istebnej. Nie dopłacamy do tych przystanków ani grosza do tych 

drewnianych, które właśnie są najlepsze. Zresztą Pan Sołtys wyszedł, ale on wtedy jak ja się sprzeciwiałem 

tym przystankom, to od razu powiedział, on takich nie pozwoli postawić w Koniakowie i efekt tego, że w 

Koniakowie są fajne przystanki drewniane i między innymi zawdzięczać to swojemu Sołtysowi, że takie są. 

Drugą rzecz jaką chciałem, bo może już wszystko powiem, co mam, że tak powiem na sercu, a potem 

będą odpowiedzi. Czy zaczekać na odpowiedź jak Pani Przewodnicząca?  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Panie Radny, jeżeli to będzie taka odpowiedź, która będzie wymagała gdzieś tam wnikliwszego 

sprawdzenia ze strony urzędu, to będzie odnotowane w protokole i taka odpowiedź zostanie Panu 

udzielona na przykład za parę dni albo na piśmie, albo ustnie.  

 

Radny Kazimierz Łacek 

- Ale teraz mogę wszystkie zadawać.  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Proszę, proszę oczywiście.  

 

Radny Kazimierz Łacek 

- Dziękuję. Więc druga rzecz jaką jest to właśnie chodzi o progi zwalniające. Mieszkańcy naszych dróg, 

takich tych gminnych, że tak powiem zauważyli co się dzieje. Jeżdżą nie tylko samochody, ale motocykle 

bardzo szybko i zgłosili się do mnie mieszkańcy, którzy mówią, że oni by te progi sami montowali i 

wymontowywali na zimę, bo wiadomo, przy odśnieżaniu one będą przeszkadzać. Ale żeby dla 

bezpieczeństwa po tym wypadku co się stało teraz nie na drodze gminnej, ale no zauważyli, że chyba 

byłaby taka potrzeba zrobić coś takiego, nie. Wiadomo, że to się wiąże i z oznakowaniem dróg. Trzecią 

rzeczą, jaką chciałem poruszyć, no to interesuje się tym, czy przetargi idą na odśnieżanie zimowe, jak tam 

sytuacja? Wiemy, że później jak nas nagli, no to nie możemy powtórzyć tego przetargu, a czas w tej chwili 

pracuje dla nas, także myślę, że to też jest ważna rzecz. Najważniejszą rzeczą w tej chwili jaką jest dla 

mnie, dostałem dosłownie już na sesji SMS-a od naszej mieszkanki, która mnie ucieszyła i chciałem tu 

wszystkim podziękować, którzy to przyczynili się do tego, że ta pani, która starała się o to mieszkanie 

dostaje go w Koniakowie. Dostałem taką informację, za co bardzo dziękuję wszystkim naszym włodarzom, 

którzy to, że tak powiem, bo ona z tego co mi napisała to przyjmuje to mieszkanie z otwartymi rękami, a 

deklarowaliśmy się tutaj z tego co pamiętam jako radni, że jakby trzeba było przy przeprowadzce to, że 

pomożemy. To myślę, że w tej chwili gdyby ta pani zwróciła się do nas, to obowiązek na rzecz taki, żeby po 

prostu słowa dotrzymać. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Ja tutaj na pewno pokrótce tylko powiem do punktu odnośnie bezpieczeństwa i tych 

progów zwalniających. To właśnie też było poruszane na tej, na naszej komisji i też mieszkanka tutaj, która 

była obecna też zwracała bardzo na to uwagę. Ale progi zwalniające możemy tylko montować na drogach 

wewnętrznych. To jest droga wojewódzka, więc wszelkie jakiekolwiek działania na tej drodze leżą w gestii 

Wojewódzkiego Zarządu Dr,óg. My z naszej strony jak najbardziej jako Rada i uważam to tutaj, że jest 

potrzebne, bo widzimy co się dzieje. Możemy pisać pisma, prośby właśnie w tym kierunku, żeby coś 

zrobić z tym naszym newralgicznym odcinkiem, na którym niestety, ale bardzo często dochodzi do 

wypadków. A tutaj już wiem też, że Pani Wicewójt odpowie na pytania, pewne kwestie, pan kierownik, 

pewne kwestie tutaj poruszone przez radnego. Bardzo proszę Panie Kierowniku.  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Witam serdecznie wszystkich i Państwa. Więc tu, jak Pani Przewodnicząca powiedziała, może to drugie 

pytanie. Progi zwalniające. Progi zwalniające mogą być, ale tylko i wyłącznie na drogach wewnętrznych. I 

jeżeli byśmy to chcieli zamontować na innych drogach, no to byśmy musieli zmienić uchwałę odnośnie 

dróg publicznych, bo no nie wszystkie drogi wewnętrzne, inaczej nie wszystkie drogi publiczne są 

wewnętrznymi, tak. Trzeba by się zorientować, o jaką drogę chodzi i wtedy moglibyśmy rozmawiać. Ja 

może, wiemy o jaką drogę? Jaką? [głosy w tle] Powiem tak, jeżeli to, jeżeli ten odcinek na 90% jest drogą 

publiczną, musiałaby to być droga wewnętrzna. Ja myślę, że na następną komisję chociażby to zostanie 

sprawdzone, ewentualnie umówimy się na telefon. Ja to sprawdzę, ale tak jak powiedziałem, jeżeli jest to 

droga publiczna, musiałaby być wyłączona i musiałaby to być droga wewnętrzna. To jeżeli chodzi o to 
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pytanie numer dwa. Pytanie numer jeden, chodzi o przystanki. Tak, są szczególnie w Jaworzynce, są 

przystanki ze szkła, tak, ale to powiem tak, no na dzień dzisiejszy ostatnio też jeden z Panów Radnych 

tutaj obok mnie siedzących pytał się o przystanek. Jeżeli chodzi o Jaworzynkę, powiem Państwu tak. 

Dzisiaj dopiero była firma, która jak gdyby, przez którą firmę to zostało uszkodzone, zostanie spisany 

protokół i zostanie to usunięte. Ewentualnie jeżeli chodzi o wymianę przystanków, tak, czyli na nasze 

tradycyjne jest to możliwość, ale wiadomo, musielibyśmy z tych zrezygnować ewentualnie na te miejsca, 

na te inne przystanki, tak, czyli te nasze drewniane, tak, ale w tym, akurat w tym rejonie nie ma 

możliwości zamontowania innego przystanka konstrukcyjnie, tak, bo wiemy, że tam do granicy jest 

bardzo, bardzo blisko i taki przystanek ewentualnie wchodziłoby tylko w grę jakieś takie zadaszenie, 

ewentualnie drewniane, ale innego jak gdyby nie ma możliwości, bo po prostu nie ma miejsca na 

usytuowanie tam takiego przystanka. W innych miejscach wiadomo, czasami gmina ma jak gdyby swoje 

własności, czy jest możliwość czegoś większego postawienia, ale akurat w tym miejscu nie możemy, bo 

granica jest zbyt blisko, a tam z tyłu wiemy, że też jeszcze nie ma spadkobierców po właścicielach tej 

działki, bo akurat Pan niedaleko tam mieszka. To jeżeli chodzi o drugie pytanie, pierwsze pytanie, a drugą 

odpowiedź i trzecie odśnieżanie. Odśnieżanie myślę, że będzie gdzieś początkiem września. Myśmy dzisiaj 

akurat też do tego już usiedli. Więc zostaną tam zaproponowane jak gdyby zadania, podział zadań. Myślę, 

że tutaj jako gmina, jako urząd w przyszłym tygodniu się spotkamy i ewentualnie to będzie tam jeszcze 

jakieś drobne zmiany, bo też tam chcemy, ewentualnie nie wiem, czy to zostanie jeszcze bardziej 

podzielone na więcej zadań, czy to zostanie scalone, ale to myślę, że w przyszłym tygodniu, tak jak 

powiedziałem, gdzieś do maksymalnie do połowy września to zostanie upublicznione, ogłoszone 

postępowanie przetargowe. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Witam na naszym posiedzeniu. Panią Anetę Radną, Radną Powiatową. Zdążyła Pani do 

nas dotrzeć, bo tutaj już kolega Leszek się obawiał, że, że nie, ale zdążyła Pani. Ad vocem w kolejności 

Radny Kazimierz Łacek, proszę.  

 

Radny Kazimierz Łacek 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Panie Mirku jeszcze jedno pytanie związane właśnie z tymi przetargami, 

bo w poprzedniej kadencji też poruszaliśmy ten temat. Czy nie szłoby tych przetargów robić, żeby to nie 

było na jeden rok, tylko na kilka lat i ewentualnie później zmieniać w zależności od inflacji, to o stopień 

inflacji te przetargi. Wiadomo sprawa, że jak wszystko drożeje, to o tyle się cenę podnosi i wtedy łatwiej 

by było i dla was, jako dla pracowników, że nie macie tej roboty rok rocznie tej samej i dla tych, którzy ją 

odśnieżają, bo mogą zainwestować w sprzęt i po prostu działać na całego. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Bardzo. Pan Kierownik, proszę, proszę.  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Więc tak, można oczywiście, wszystko można, ale jeżeli się posiada środki finansowe. Na dzień dzisiejszy 

mamy zabezpieczony środki finansowe na ten rok i na przyszły, więc w tym roku to jeszcze możemy jak 

gdyby ogłosić tak jak jest. Myślę, że jeżeli będzie taka potrzeba i taka możliwość, bo my musimy zamrozić 
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środki finansowe na przykład, ja strzelam, jak w tym roku mamy 1400000,00 na przyszły rok, no to na rok 

2026 również byśmy musieli gdzieś zamrozić 1400000,00, a to później już tu Pani Księgowa, Pani Skarbnik 

wie jak to jest z tymi finansami. Więc to czasami jest to problem, jeżeli realizujemy jakieś zadania. A 

powiem tak, no wszystkie umowy, które jak gdyby są zawierane na czas dłuższy niż 6 miesięcy, no to 

ustawodawca tak nałożył, że no jednak to jest ta inflacja i więc tej koszty inflacji są też jak gdyby 

waloryzacja, przepraszam, waloryzacja jest jak gdyby no uwzględnienia. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Dziękuję. Proszę Radna Ewa Macoszek-Dragon, proszę bardzo.  

 

  

Radna Ewa Macioszek-Dragon 

- Ja korzystając z okazji, dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca, korzystając z okazji bardzo chciałabym 

podziękować mieszkańcom okręgu 15, którzy zechcieli wziąć udział w wyborach uzupełniających i za 

wszystkie oddane głosy. Chciałabym Państwa bardzo serdecznie również zaprosić do wzięcia udziału w 

Ogólnopolskim Festiwalu Folkloru Dziecięcego Jaworowy Listek, który organizujemy 14-15 września. Na 

tabletach jest zaproszenie, które złożyliśmy na ręce Pani Przewodniczącej i zapraszamy zarówno 

mieszkańców do wzięcia udziału od godziny 10.00. W sobotę będą przesłuchania i przegląd praktycznie 

do godziny 18.00. Natomiast w niedzielę od godziny 10.00 do 16.00 mniej więcej planujemy 

przesłuchania. Także jakby Państwo mieli ochotę spotkać się z takim folklorem ogólnopolskim, to również 

serdecznie zapraszamy do Amfiteatru Pod skocznią. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Ja tylko taki krótki apel, który teraz jest na topie. Jak wiecie, woda jest naszym najcenniejszym zasobem i 

powinniśmy go chronić, więc apeluję, korzystając, że jesteśmy na wizji, do wszystkich mieszkańców o 

odpowiedzialną, o odpowiedzialną decyzję, jeśli chodzi o gospodarowanie tymi zasobami i mądre 

korzystanie z tych zasobów w swoich gospodarstwach. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Przychylam się do tego apelu, bo już dobrze wiemy, że było bardzo dużo sygnałów o 

kompletnym braku wody przez niektórych naszych mieszkańców, właśnie w kranach nie mają wody i 

nasilenie tego braku jest po weekendach, więc bardzo proszę mieszkańców, ale i też przede wszystkim 

gości, którzy do nas przyjeżdżają, żeby uszanowali naprawdę to, że jest susza i że u nas też brakuje wody, i 

też borykamy się z tym problemem. Proszę Radny Piotr Lipowski.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja tu chciałem podziękować Pani Wójt, że ostatnio zostałem wysłuchany, 

jeżeli chodzi o zakup takiego zbiornika na wodę, który jest bardzo potrzebny mieszkańcom. Dzisiaj to 
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przypominam, żeby to mieszkańcy usłyszeli, że była taka prośba, bo mnie prosili o to. Pani wyraziła zgodę. 

Tak, także dziękuję bardzo. A chciałem zapytać, czy Radni Powiatowi mają do rozkładu PKS czy WISPOL-y 

jakikolwiek Jak gdyby, nie wiem, bo chodzi o Zaolzie, Istebna. Po prostu dzieci się nie mogą dostać potem 

do Wisły do liceum. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Czy Radni Powiatowi są w stanie nam tutaj udzielić odpowiedzi, czy to będzie w późniejszym 

terminie?  

 

Radny Powiatowy Leszek Bujok 

- Na pewno nie udzielę odpowiedzi wiążącej i kompletnej, natomiast na... Na pewno to co przedstawił 

Pan Kierownik schemat, siatkę organizacyjną, jeżeli chodzi o kursowanie autobusów, komunikacji 

publicznej, dotyczy generalnie pierwszych dwóch, trzech, no powiedzmy może, chodzi o miesiąc wrzesień 

bieżącego roku. I ta, z tego co nas zapewniono, ta siatka to, ta siatka nie jest, jakby to powiedzieć. 

Operatorzy poszczególnych linii będą analizowali obciążenie linii, ilość osób, które się nią przemieszczają i 

jeżeli będą takie sygnały, że na której z linii, którą linię trzeba wzmocnić, oni to rozważą. Natomiast 

oczywiście trzeba też wziąć pod uwagę, że czy WISPOL, czy DAS, bo to generalnie chodzi na naszym 

terenie o tych dwóch przewoźników, no oni też nie mają, nie są z gumy, no mają określoną ilość taboru 

samochodowego, którym muszą się jakoś, no muszą go wykorzystać. Natomiast jeżeli jest taka potrzeba, 

to Panie Piotrze proszę o informację. Myślę, że będziemy, zapytamy Pana Kierownika Gleicera, a za jego 

pośrednictwem wystąpimy też do operatorów, żeby rozważyli możliwość zwiększenia częstotliwości 

kursów na Jasnowice i na Zaolzie.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę ad vocem Pan Piotr.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Mi bardziej chodziło o to, żeby zmienić, jak gdyby nie dołożyć autobusu, tylko zmienić rozkład jazdy, czyli 

z za 20 7 na 7.20. Takie petycje od mieszkańców dostałem. Dziękuję bardzo.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę Radny Powiatowy Janusz Juroszek.  

 

Radny Powiatowy Janusz Juroszek 

- Przepraszam, takie pytanie może bezpośrednio do radnego. Ta petycja była do Pana skierowana w 

najbliższym czasie, tak? Bo muszę Państwu powiedzieć, że wszystkie prośby, które były wysłane między 

innymi od dyrektorów szkół zostały pozytywnie rozpatrzone przez Wydział Komunikacji w Cieszynie, więc 

jeżeli byłyby takie prośby, to jeżeli były takie prośby, to nie jesteśmy w stanie teraz dokładnie powiedzieć, 

ale z tego co wiemy prawie wszystkie zostały rozpatrzone, nie prawie, tylko wszystkie zostały rozpatrzone 

pozytywnie, a jak jest taka powiedzmy tutaj inicjatywa mieszkańców, to my to na komisji przedstawimy. 

No i myślę, że jest to do zrobienia. Tylko musiałby Pan po prostu nam przekazać, nie wiem, tą petycję. My 

to też możemy złożyć, że jest taka inicjatywa i tutaj z Leszkiem na komisji, bo z Leszkiem razem jesteśmy w 
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Komisji Bezpieczeństwa i Dróg, więc poruszymy tą sprawę. Bo tam chodzi o kwestię zmiany kursu. Myślę, 

że to jest do zrobienia. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę Piotr Lipowski ad vocem.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo za zainteresowanie się tą sprawą. Dzisiaj jak będę wracał, porozmawiam z 

mieszkańcami i dokładnie niech mi powiedzą, jak to ma wyglądać. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę Radny Władysław Małyjurek.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja mam pytanie do Pani Wójt. Czy te terminy tych zebrani wiejskich są już 

tak sztywne, czy można to jeszcze zmienić? Chodzi mi o to, bo ja na początku już kadencji prosiłem, żeby 

najlepiej, żeby termin był niedziela tego zebrania wiejskiego w Jaworzynce, bo w ten czas to zebranie ma 

sens w ogóle, że jest po prostu frekwencja, że nie przychodzi 10 ludzi, tylko może przyjść 100 ludzi. Czy 

można by było to jeszcze zmienić?  

 

Zastępca Wójta Klaudia Pasterny 

- Terminy zostały ustalone przez Państwa sołtysów.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- A to Pani Sołtys to ustaliła, tak? Tak, tak.  

 

Zastępca Wójta Klaudia Pasterny 

- Takie nam podali terminy. Najpierw były inne ustalone, a nawet zostały zmienione w międzyczasie. 

Myślę, że wszystko jest możliwe. Proponuję zwrócić się jeszcze do sołtysów.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Do Pani Sołtys, tak?  

 

Zastępca Wójta Klaudia Pasterny 

- Tak, bezpośrednio.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Wójt. Dziękuję. Pytanie do Pana kierownika. Jak tam dzisiaj wyszedł ten objazd tych dróg 

powodziowych? Czy będę troszeczkę mógł kierownik to zreferować? Jak to wyglądało?  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Proszę.  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Więc tak, tak jak tu Pan powiedział, dzisiaj był akurat przegląd dróg, które zostały wytypowane do dróg 

powodziowych. Od godziny 9.00 do godziny 13.00 akurat pracownik Pan Marek Łysek było u nas dwóch 

pracowników ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego było na objeździe. Ze wstępnych ustaleń wygląda to 

tak, że najprawdopodobniej jutro jeszcze, jutro będziemy mieli wstępną ewentualnie, może nie, że listę, 

ale wstępne, będziemy wiedzieli wstępne zadania, które jak gdyby będą do dofinansowania. 

Dofinansowanie najprawdopodobniej będzie wyglądało tak, 80% środków zewnętrznych, 20% środków 

własnych gminy. I jeszcze będzie tak, że może być tak, że w tym roku będziemy musieli jeszcze parę dróg 

zrobić. Najprawdopodobniej będziemy musieli zrobić dwie, jedną drogę, czyli mówimy tutaj o tych 

Jasiach, jeżeli nam przejdzie, ale myślę, że przejdzie, bo panie tam pozytywnie się do tego nastawiały. I 

druga rzecz, druga droga, może droga i przepust, to mówimy o Bryje, [niezrozumiałe] tamten przejazd, 

który też po prostu przed okresem zimowym musimy uporządkować, więc te dwie drogi myślę, że zostaną 

w tym roku wykonane, jeżeli dostaniemy też no środki. Ja myślę, jeżeli jeszcze mogę tu Państwo tak 

uspokoić na pewno za miesiąc na komisji już będzie wiadomo, może, że nie, że prawie wszystko, ale które 

drogi będą, które się nie dostaną, więc będą jakieś zmiany do budżetu i będziemy też wnioskować o 

realizację, o wykonanie tych dróg. Dziękuję.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. I jeszcze jedno pytanie, jakbym mógł do Pana Mirka Książczyka, żeby to po prostu tam wyjaśnił 

o tej awarii na tej Pietraszonce, o tym braku wody, bo tam różne historie krążyły, że pompa zepsuto, 

gmina nie na zakup pompy i żeby to po prostu troszeczkę wyjaśnił dla mieszkańców, którzy nas słuchają.  

 

Mirosław Książczyk 

- Witam serdecznie wszystkich radnych, dziękuję za udzielenie głosu. Chciałbym poinformować, że jeżeli 

chodzi o zasób wodny czy jakieś awarie związane na Pietraszance, to tych awarii nie występowała, była 

tylko jedna awaria, ale to przy uzupełnieniu zbiornika wody, jak już uzupełnialiśmy sieć, to jeden zawór 

pęknął, który był po prostu wymieniony. Tu nawet radny Pan Piotr Lipowski również był chyba przy tej 

awarii, o ile tak pamiętam. W każdym bądź razie, nawiązując do tego pytania przez Pana Radnego, zasób 

wodny, który był wykorzystywany przez mieszkańców wynosił w okolicy 50 kubików użytkowej wody, a 

zasób, który nam zasila źródło wynosił 30. Więc tu działając w jakikolwiek sposób nie byliśmy w stanie 

uzupełnić na tyle zasobu wody żeby zapewnić całość dystrybucji dla mieszkańców, czy [niezrozumiałe], 

Łączynę, czy Skały, w pewnych momentach już to było na tyle tragiczne, że już musieliśmy po prostu 

odcinać zasuwy, bo nie było już czym zasadniczo zasilać tego wszystkich mieszkańców. Więc tutaj apeluję 

też jeszcze raz, że racjonalne korzystanie z wody, nie napełnianie basenów, że też zauważyliśmy spory 

pobór wody i może to być nawet związane z tym, że niektórzy mieszkańcy mają swoje studnie i czasem 

jak przełączają się na wodę gminną to żeby też te zawory kontrolować, czy ta woda gminna nie idzie do 

swoich studni, czy to jest dobrze połączone, czy tam nie ma coś zamkniętego, ponieważ była awaria przez 

weekend, gdzie uciekała woda, nikt nie był w stanie zlokalizować tej awarii, a nagle ta awaria w niedzielę 

czy nawet sobotę wieczorem zniknęła. Więc przypuszczamy, że gdzieś to uciekało przez licznik gdzieś w 
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domu, albo był kran odkręcony, albo doszło do studni, gdzie ten wyciek jest niemożliwy do 

zlokalizowania. Na chwilę obecną zbiornik się napełnia, zasób, który jest pobierany teraz przez 

mieszkańców spadł przynajmniej o dwie trzecie, więc ten zbiornik ma możliwość regeneracji i jest na 

chwilę obecną okej, więc to by było wszystko w tym temacie.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Panie Mirosławie. jeszcze chciałem jeden temat podsumować, bo na ostatniej komisji właśnie 

było takie pytanie, że czemu gmina nie może dowieźć wody, że dowożą tam w mauserach i tym. I właśnie 

padło tutaj, że gmina zakupi ten beczkowóz, tylko że to nie jest, znowu każdy mówi taki beczkowóz 

zakupić, tylko że tu jest, znowu wejdą duże koszty. Bo corocznie trzeba legalizować ten beczkowóz i koszt 

tej legalizacji jest 20000,00 złotych. Także musimy sobie to też mieć na myśli, że to nie jest takie proste, że 

hura bierzemy beczkę i będziemy wozić. No także to, żeby mieszkańcy wiedzieli, że jednak są to dość duże 

koszty zakupu beczki i legalizacji tej beczki. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Radny Piotr Lipowski.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Mi się wydaje, że te koszty wcale nie będą takie duże, pomijając, przecież ci ludzie za tą wodę płacą, 

także gmina też pobiera z tego, także każdy nawet powiedział, że swoim traktorem zawiezie, tylko nie 

dysponują nikt tu takim zbiornikiem, który by spełniał wszystkie atesty, jak gdyby jeżeli chodzi o Sanepid i 

inne sprawy, także o to chodzi. Nie wierzę w to, żeby gminy nie było stać, żeby dowieźć wodę jak ludzie 

nie mają wody. Dziękuję bardzo. Tym bardziej, że jak to jest wodociąg gminny. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Tak jak tu już radny powiedział myślę, że nikt nie pozwoli sobie na to, żeby wziąć 

odpowiedzialność na siebie, wożąc w jakichś pojemnikach, zbiornikach wodę, które nie mają atestu. Nikt 

sobie nie pozwoli też na to, na ewentualne zatrucia, które by mogły z tego tytułu wyniknąć. Tutaj też 

właśnie trzeba zrozumieć, że wszystkie jakiekolwiek decyzje ze strony urzędu muszą mieć podstawę 

prawną i muszą w tych ramach prawnych się odbywać. Więc właśnie tak jak tutaj już było powiedziane 

krążyły różne opinie, żeby strażacy dowozili wodę i tak dalej. Ale strażackie zbiorniki nie są przystosowane 

do tego, żeby rozwozić wodę spożywczą, wodę do codziennego naszego użytku. To wszystko musi mieć 

atest, tak jak już tu zostało powiedziane, ale też widzimy, że od lat borykamy się z tym problemem 

właśnie w okresie letnim, że jest sucho, że nie ma wody, więc tutaj na pewno rozważania gminy pod 

kątem właśnie zakupu takiego zbiornika, który mógłby dowieźć tą wodę są słuszne i mam nadzieję, że 

zakończą się takim pozytywną decyzją i że będziemy pod tym względem też zabezpieczeni. Bardzo proszę 

Radny Kazik Łacek ad vocem.  

 

Radny Kazimierz Łacek 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja w tym punkcie właśnie przy tych rozmowach na temat wody chciałem 

zachęcić naszych mieszkańców do kupienia sobie takich mauzerów po 1200 litrów, naprawdę fajna 

sprawa, mam sam osobiście kilka lat i powiem tak, że tych opadów w tym roku nie jest tak mało, bo mam 
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dwa folioki w ogródku i tej wody mi w ogóle nie brakuje. Codziennie są podlewane jarzyny i powiem, nie 

tylko jarzyny, jak widzę, niektóre drzewa potrzebują wody, też podlewam, ale nie biorę w ogóle z 

wodociągu ani ze studni, nie mam takiej potrzeby. Naprawdę tej wody z tego jednego zbiornika jest na 

tyle, są te opady, że wystarczająco. Także gdyby była taka potrzeba, to kupię drugi i podstawię po drugą 

rynnę, ale naprawdę zachęcam w tym momencie do tego, żeby mieszkańcy kupowali, bo widzę, no 

podlewają mieszkańcy jaką wodą, nie wiem, czy gminną, czy swoją, że tak powiem ze studni, ale na 

pewno ta z beczki z mausera jest zdrowsza, bo jest cieplejsza, nie szkodzi jarzynom, nie szkodzi drzewom, 

także dziękuję tyle.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. O głos prosi Pani Radna Powiatowa Aneta, bardzo proszę.  

 

Radna Powiatowa Aneta Legierska-Bujok 

- Dziękuję. Witam bardzo serdecznie Panią Przewodniczącą, Panią Wójt, Radnych Gminnych, moich 

kolegów Radnych Powiatowych, pracowników merytorycznych. Ja troszkę jeszcze wrócę chyba do tego, co 

już tutaj moi koledzy mówili ze względu na to, że gdzieś tam sytuacja z pracą jest taka, a nie inna. Nie 

mogłam być wcześniej na sesji, ale dzisiaj oficjalne z tego miejsca też się dołączam do wszystkich 

podziękowań, które też tu i od Leszka płynęły dla mieszkańców za oddane głosy na nas, że możemy dzisiaj 

w powiecie właśnie reprezentować i gminę Istebna, i miasto Wisła, bo tutaj akurat jako partnerstwo dla 

powiatu, z którego razem z Leszkiem startowaliśmy, mieliśmy mocne wsparcie naszych kolegów właśnie z 

grupy wiślańskiej, co pozwoliło nam zdobyć dwa mandaty i dzisiaj reprezentujemy Istebną i Wisłę, ale 

łącznie jest czterech przedstawicieli z Istebnej, także mamy mocne tutaj też głosy w powiecie. No i 

koledzy już mówili, bo jadąc dzisiaj z Komisji Rewizyjnej Powiatowej słuchałam sobie właśnie obrad Rady 

Istebnej i mówili o tym też czym się zajmują, co działamy, jak działamy, że się staramy oczywiście na i dla 

gminy Istebna, dla miasta Wisła. Ja osobiście jestem przewodniczącą Komisji Kultury, Promocji, Sportu to 

co jest mi najbliższe. Cieszę się bardzo, że, że taka propozycja była, przyjęłam ją z radością. Jestem też w 

Komisji Rewizyjnej i w Komisji Edukacji, także też te rzeczy nas mocno dotykają gdzieś tutaj poprzez nasze 

placówki oświatowe i szkołę zawodową, i ognisko pracy pozaszkolnej, ale też te szkoły wiślańskiej, do 

których mnóstwo młodzieży jest istotnej, uczęszcza, więc będziemy działać i jeszcze raz dziękujemy tym 

wszystkim, którzy zadbali o te głosy, które nam pozwoliły dzisiaj być w Starostwie Powiatowym w 

Cieszynie. Gratuluję bardzo serdecznie wszystkim nowym radnym, bo już miałam w większości okazję na 

różnych wydarzeniach pogratulować osobiście, ale jako że jest to transmitowane, to jeszcze raz gratuluję 

tym, którzy zdobyli reelekcję, tym, którzy są pierwszy raz. No i na ręce Pani Przewodniczącej też składamy 

serdeczne gratulacje. Myślę, że Leszku pomożesz mi w małym upominku. Podejdziesz. I właśnie na ręce 

Pani Przewodniczącej Magdy chcieliśmy złożyć symbolicznie kwiaty jako wyraz takiej no dobrej 

współpracy nas radnych powiatowych, ale też Wam życzyć, żebyście byli dobrze odbierani przez 

mieszkańców, żebyście też zdobywali pochwały, a nie tylko wymagania i tutaj często tą krytykę. Po to 

jesteśmy, żeby tego słuchać i żeby radzić, ale żeby ta jednak funkcja taka społeczna była przyjemna. Także 

niech się nam wszystkim dobrze dzieje i w powiecie, i w gminie, żebyśmy mieli dobry odbiór wśród 

mieszkańców, a jak najwięcej zrobili dobrego na rzecz właśnie tych, którzy żyją w gminie Istebna i w 

mieście Wisła. No i oczywiście koleżance po sąsiedzku z Przysiłku Ewie też dzisiaj szczególnie gratuluję, bo 

to jej pierwsza sesja. Także wszystkiego dobrego i pozdrawiam tych wszystkich, którzy nas oglądają i tych, 

którzy są tutaj na sesji osobiście. Dziękuję bardzo.  
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- Dziękuję bardzo. Bardzo miłe zaskoczenie. Ja również Państwu gratuluję wyboru do powiatu. Tak jak to 

już koleżanka Aneta wspomniała mamy silną grupę tutaj naszych radnych, którzy wiemy, że będą działać i 

walczyć o to, żeby nam wszystkim żyło się dobrze i mam nadzieję, że będziemy owocnie współpracować. I 

proszę jeszcze ad vocem Radna Aneta.  

 

Radna Powiatowa Aneta Legierska-Bujok 

- I jeszcze żeby wybrzmiało, bo nasz kolega z grupy Stasiu Kędzior też nam bardzo pomógł w głosach, 

także też go serdecznie pozdrawiamy i mu dziękujemy jako partnerstwo dla powiatu.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Oczywiście tak, tak było. Proszę jeszcze o głos prosi Radny Władysław Małyjurek.  

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Jeszcze chciałem taką sprawę podnieść, bo na ostatniej komisji była ta, ona bardzo 

zarzucała, przepraszam, ona zarzucała, że gmina nie interesuje się wykaszaniem traw w gminie Istebna. I 

chciałbym, żeby to ktoś wytłumaczył albo Pan Mirek, albo drugi Pan Mirek, że po prostu gmina nie ma 

takiej dyspozycji, żeby nakazać wykaszanie traw w gminie Istebnej. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę radnych uczulam o to co mówiłam, zawsze mówię na samym początku, że 

obowiązuje nas RODO, to są bardzo takie newralgiczne sytuacje, pamiętajcie o tym. Tak mówiliśmy 

właśnie też o tej kwestii czy Pan, Pani Wójt lub Pan Kierownik, czy po prostu na, to już też Pan powiedział, 

że gmina po prostu nie ma obowiązku nakazania właścicielom właśnie koszenia. Proszę Panie Kierowniku.  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Więc tu, jak pani przewodnicząca powiedziała, nie ma podstawy, żeby nakazać wykaszanie trawy, jest 

przygotowywana ogólna informacja, która zostanie udostępniona na naszej stronie oraz na stronie 

facebookowej, że z prośbą o jednak zajęcie się swoimi działkami i no i prośbą o ich wykaszanie. Tylko tyle. 

Inaczej, no będziemy apelować wiadomo do wszystkich. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Tak, tak jak już tutaj był apel podniesiony wcześniej, tutaj i przez radnych, po prostu prosimy o dbanie na 

swoich nieruchomościach, o wykaszanie, zwłaszcza jak też te nieruchomości są właśnie w takich 

miejscach newralgicznych, przy drogach, w sąsiedztwie, bo wiadomo, że każdy dba też o swoją działkę i 

kosi, a czasami jest taki sąsiad, który po prostu o nią nie dba i jest zarośnięta, i to po prostu jest też taki, 

no nieładnie i nieestetycznie wygląda, a przede wszystkim zagraża bezpieczeństwu. Czy jeszcze jakieś 

kwestie tutaj wśród radnych? Nie widzę. Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam VI sesję Rady 

Gminy Istebna. Przepraszam, nie zamykam. Jeszcze Pan Mecenas prosi o głos, bardzo proszę.  

 

Mecenas Tomasz Szkaradnik 
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- Przepraszam, że w tak ważnej chwili przerwałem, w każdym razie jeszcze chciałem też również z uwagi 

na fakt, że to jest moje pierwsze spotkanie z Radą Gminy się po pierwsze przedstawić. Będziemy Państwu 

przez najbliższym czasie pomagać jako Kancelaria Traktat. Ja się nazywam Tomasz Szkaradnik, od 20 lat 

zajmuję się m.in. obsługą jednostek samorządu terytorialnego, w tym również rad. Wcześniej też również 

byłem radnym w mieście Ustroniu. Mam nadzieję, że będziemy jakby Państwu pomocni w zakresie 

właśnie wyjaśniania jakichś tam meandrów prawnych. Wszystkim też jakby gratuluję wyboru i tym, którzy 

tutaj pierwszy raz i z powiatu, i tym, którzy tutaj zostali radnymi. Ja też tak trochę sercem jestem związany 

z gminą Istebna, gdyż moja babcia była sołtyską w Koniakowie, więc jakby tematyka Trójwsi jest mi 

bardzo bliska. Mam nadzieję, że będziemy mogli wspólnie w najbliższym czasie współpracować. Jeszcze 

raz chciałem pogratulować sprawnego prowadzenia sesji Pani Przewodniczącej. Mam nadzieję, że tutaj w 

tym zakresie też będziemy pomocni. Bardzo dziękuję wszystkim. No i w takim razie też oddaję głos w tym 

najważniejszym punkcie.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Bardzo dziękuję Panu Mecenasowi. Oczywiście Drodzy Radni, jak tylko będą z waszej strony jakieś 

wątpliwości, chcecie się poradzić, tutaj tak jak już Pan Mecenas powiedział, korzystajcie z tego, bo to 

wszystko. Wiemy, że chcemy dobrze, a czasami sytuacja czy w ferworze pewnych spraw zapominamy 

też o takich, o tym, że są jeszcze przepisy i my właśnie w ramach tych przepisów musimy się obracać i 

nie możemy sobie też pozwolić na jakieś tam ubytki w tym temacie. Także już przechodzę do 

najważniejszego punktu 11 dzisiejszego naszego spotkania, zakończenie posiedzenia. 

W dyskusji wzięli udział: 

a. Jan Gazur (Sołtys wsi Koniaków) 

b. Kazimierz Łacek 

c. Kazimierz Łacek  - (Ad Vocem) 

d. Ewa  Macoszek-Dragon (Radna) 

e. Hubert Kukuczka 

f. Piotr Lipowski 

g. Władysław Małyjurek 

h. Piotr Lipowski  - (Ad Vocem) 

i. Kazimierz Łacek  - (Ad Vocem) 

j. Władysław Małyjurek 

11.Zakończenie posiedzenia. 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam Vi sesję Rady Gminy Istebna. Bardzo dziękuję wszystkim za 

obecność, za zaangażowanie, za głosy, które tu słyszeliśmy. Dziękuję.  
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